
Referat	  af	  bestyrelsesmøde	  i	  SAS	  5.	  okt.	  2011.	  	  

Dagsorden.	  

1. Meddelelser	  v.	  formanden.	  
2. Godkendelse	  af	  dagsorden.	  
3. Godkendelse	  af	  referater	  fra	  møder	  20.juni	  og	  18.	  aug.	  2011.	  	  
4. Regnskab.	  
5. Klubhus.	  
6. Kapsejladsudvalg.	  
7. Broudvalg.	  
8. Juniorudvalg	  
9. Eventuelt.	  
10. Punkter	  til	  næste	  møde.	  
11. Næste	  møde.	  

	  
Deltagere	  :	  Samtlige	  bestyrelsesmedlemmer	  og	  1	  suppleant.	  
	  
1.	  Formanden	  orienterede	  om	  aktuelle	  hændelser.	  Bl.a	  deltog	  han	  og	  
juniorudvalgsformanden	  Claus	  M.	  Christensen	  i	  en	  reception	  i	  anledning	  af	  Bernd	  Grieses	  
70	  års	  fødselsdag.	  Gaven	  var	  et	  stormglas.	  
	  
2.	  Ok.	  
	  
3.	  Ok.	  
	  
4.	  Arne	  gennemgik	  regnskabet.	  Intet	  væsentligt	  at	  bemærke.	  
	  
5.	  Da	  aktivitetsniveau	  i	  vinterhalvåret	  er	  dalende,	  gøres	  der	  kun	  rent	  mandage	  og	  ellers	  
efter	  behov.	  
Baderumsforhæng	  og	  bænke	  er	  på	  plads.	  
Der	  arbejdes	  på	  at	  gøre	  køkkenet	  mere	  brugervenligt.	  
	  
6.	  Harboe	  Cup:	  Stor	  ros	  fra	  deltagere	  for	  det	  sportslige.	  Fint	  arrangement	  i	  ”rødt	  
pakhus”med	  dejlig	  mad	  og	  flotte	  sponsor	  præmier.	  
Der	  deltog	  360	  sejlere	  fra	  71	  sejlklubber.	  
Evalueringsmøde	  med	  spisning	  for	  alle	  aktive	  hjælpere	  3.	  nov.	  
Planlægning	  for	  2012	  er	  i	  gang.	  
Økonomi:	  Pænt	  overskud	  i	  stil	  med	  sidste	  år.	  Glædeligt	  at	  nye	  sponsorer	  melder	  sig	  
allerede	  nu	  for	  at	  være	  med	  i	  2012.	  



Onsdagssejladser:	  Vi	  forsøger	  at	  lave	  aftaler	  med	  dommerteamet	  om	  afvikling	  af	  næste	  års	  
”onsdagssejladser”.	  Antallet	  af	  deltagende	  både	  var	  ofte	  ca.	  12-‐13	  både	  og	  det	  må	  
betegnes	  som	  en	  succes.	  
En	  tak	  til	  alle	  køkkenskrivere	  som	  sørgede	  for	  en	  enkel	  men	  super	  god	  spiseordning.	  Bravo!	  
	  
7.	  Estakader:	  Der	  er	  afsat	  138.000kr.	  til	  vedligeholdelse	  i	  2012.	  Der	  skal	  slås	  30	  –	  40	  pæle	  
udenpå	  estakaderne.	  Der	  indhentes	  tilbud	  fra	  Ditlevsen	  på	  dette,	  samt	  tilbud	  på	  fjernelse	  
af	  den	  gamle	  estakade	  og	  ramning	  af	  en	  ny.	  
Endvidere	  skal	  det	  aftales	  med	  Ditlevsen,	  hvad	  der	  skal	  udskiftes	  m.m.	  på	  broerne	  samt	  
agterfortøjningspæle.	  
Behovet	  for	  nye	  bådpladser	  er	  faldende.	  Ventelisten	  gennemgås	  for	  at	  få	  et	  reelt	  billede	  af	  
efterspørgslen.	  	  
	  
Vinterliggere	  ved	  klubbens	  broer	  og	  både	  på	  land	  ,	  der	  bruger	  strøm	  fra	  klubbens	  anlæg	  ,	  
skal	  bruge	  bimåler,	  således	  at	  forbruget	  kan	  måles	  og	  senere	  afregnes.	  
	  
Juniorbro:	  3	  tilbud	  er	  indhentet.	  En	  færdig	  bro	  koster	  kr.	  180.000.	  En	  selvbyggerbro	  i	  stil	  
med	  roklubbens	  kan	  laves	  for	  ca.	  30	  –	  35.000	  kr.	  Forældre	  til	  jollesejlere	  vil	  udføre	  arbejdet	  
under	  kyndig	  vejledning	  af	  erfarne	  klubfolk.	  
Fra	  fonde	  er	  der	  givet	  tilsagn	  om	  20.000	  kr.	  bl.	  a.	  fra	  ”Holsteinsborgfonden”.	  
Ny	  bro	  bygges	  i	  løbet	  af	  vinteren.	  
	  
Luftbobleanlæg:	  Anlægget	  skal	  tages	  op	  og	  renses.	  Ny	  fastgørelse	  omkring	  pæle	  med	  
rustfrie	  strips	  udføres	  af	  2	  dykkere.	  Arbejdshold	  indkaldes	  til	  optagning	  og	  rengøring	  af	  
slanger.	  Flemming	  Larsen	  –	  Jan	  Baisner	  –	  Søren	  Kæstel	  er	  tovholdere.	  
	  
Havne-‐	  ordens	  –	  og	  pladsreglement:	  
Arne	  ,	  Flemming	  og	  Bo	  Hudtloff	  har	  	  gennemgået	  ovennævnte	  og	  foretaget	  nogle	  
opdateringer	  og	  ændringer.	  Sagen	  blev	  debatteret	  og	  vedtaget	  af	  bestyrelsen.	  (se	  
Hjemmesiden)	  
	  
8.	  Juniorudvalg:	  	  Materielskure	  på	  jolleplads.	  Byggetilladelse	  er	  indhentet.	  Byggeriet	  har	  
været	  i	  licitation	  og	  3	  tilbud	  er	  indhentet.	  Byggeriet	  kan	  opføres	  for	  475.000	  	  -‐	  500.000	  kr.	  
For	  nuværende	  mangler	  der	  100.000	  -‐	  125.000	  kr.	  i	  at	  være	  fuldfinansieret.	  Forslaget	  
forelægges	  medlemmerne	  på	  en	  extraordinær	  generalforsamling	  21.	  nov.	  Kl.	  19.	  i	  
klubhuset,	  således	  at	  byggeriet	  kan	  starte	  ,	  når	  det	  er	  finansieret.	  Ved	  samme	  lejlighed	  
foreslås	  nogle	  vedtægtsændringer.	  
	  



	  Mindst	  18	  joller	  træner	  i	  klubben	  (20-‐22	  sejlere).	  Sejlere	  fra	  NSK	  og	  KRS	  deltager	  også.	  
Juniorsejler	  Sofie	  Steen	  haler	  standeren	  ned.	  De	  meget	  aktive	  forældre	  danner	  snart	  et	  
forældreråd.	  
”Pro	  Safe”	  fra	  Korsør	  bliver	  sponsor	  for	  juniorerne.	  
	  
9.	  Eventuelt:	  Standernedhaling	  22.	  oktober.	  
Ordinær	  generalforsamling	  27	  marts	  2012.	  Jan	  Jensen	  reserverer	  Skælskør	  Bibliotek.	  
Broudvalg	  består	  nu	  af:	  Flemming	  ,	  Svend	  og	  Bob	  og	  fra	  bestyrelsen	  :	  	  Flemming	  Larsen	  –	  
Jan	  Baisner	  og	  Arne	  Hansen	  
Klubhusudvalg	  :	  Andrea	  Joost	  (køkkenregion)	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Jan	  Baisner	  (bygninger)	  
	  
10.	  Punkter	  næste	  møde	  :	  Extraordinær	  gen.	  fors.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Estakader.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Evaluering	  af	  venteliste.	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Bobleanlæg.	  
	  

12. Næste	  møde	  15.	  november	  kl.	  18:30	  
	  
	  


